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První stavbou, která se uskutečnila, je již mi-
nule avizovaná oprava přední části komunika-
ce v Habrovci a vybudování kanalizace.
Celkové rozpočtové náklady na tuto akci dosa-
hovaly částky 1 800 000 Kč. Zastupitelstvo
obce rozhodlo o tom, že současně bude také
provedena rekonstrukce zbývajících komunika-
cí okolo parčíku na návsi. Tím stouply předpo-
kládané náklady o dalších 500 000 Kč. Ve vý-
běrovém řízení, kterého se zúčastnilo celkem
pět firem, vybrala komise složená z členů za-
stupitelstva obce firmu STRABAG. Nakolik
můžeme být s její prací spokojeni, můžete dnes
posoudit sami. V průběhu rekonstrukce se uká-
zala být nezbytnou také oprava břehů potoka.
Na návsi jsme rozšířili počet parkovacích stání
i z druhé strany parčíku a úpravy se dočkalo
také napojení komunikace okolo rybníčku na
hlavní silnici. Věříme, že po dlouhých letech
čekání na opravu mohou být obyvatelé
Habrovce s novou cestou spokojeni.

Celkové náklady se vyšplhaly na částku
2 290 000 Kč, přičemž jen za opravy břehů po-
toka zaplatila obec 203 000 Kč. Na tuto komu-
nikaci přispěl Krajský úřad JM kraje částkou
158 000 Kč.

Díky dotaci od firmy EDP ve výši 12 mil. Kč
pro letošní rok jsme se mohli také pustit do zá-
sadní rekonstrukce Domu s pečovatelskou
službou. V několika posledních letech se staly
naprosto neúměrnými náklady na údržbu PUR
nátěru ploché střechy, navíc vynaložené pro-
středky stejně nezabránily narušení izolační
vrstvy a zatékání do objektu. Při diskusích, ja-

kým způsobem opravu provést, jsme dospěli
k názoru, že zařízení s pečovatelskou službou
má v naší vesnici svoje místo a s přihlédnutím
k počtu žádostí o umístění do tohoto zařízení
necháme udělat novou střechu s klasickým kro-
vem a nástavbou, abychom provedli nejen
opravu, ale zvýšili také kapacitu zařízení. Ve
výběrovém řízení byla nejúspěšnější firma
LAWSTAV, která v loňském roce provedla
opravu školy. 

Protože finanční náročnost opravy je vysoká
(rozpočet se pohybuje okolo 15 mil. Kč), roz-
dělili jsme stavbu do několika etap – také
s ohledem na možnou žádost o dotaci
z evropských fondů. O těchto dotacích se
v poslední době mnoho mluví, ale příprava jed-
notlivých programů je velmi zpožděná. Navíc
havarijní stav střechy nás nutil zahájit práce
co nejdříve. V budově bude umístěn výtah,
v 1. patře tak vznikne 12 nových bytů.
Současně uvažujeme o možnosti vybudovat
další byty ve vzniklém volném prostoru pod
střechou – ve 2. patře. V letošním roce proved-
la stavební firma také výměny oken ve stávají-
cích bytech v přízemí. Doufejme, že tak vznik-
ne nejen stavebně, ale také lidsky velmi
příjemné prostředí pro naše starší spoluobčany. 

Z drobných staveb jste si jistě všimli nově
vybudovaného dětského koutku na návsi za
prodejnou potravin. Jeho vybudování předsta-
vuje investici 164 000 Kč, která však jistě potě-
ší mladé maminky s dětmi. Jen snad pro úpl-
nost dodáváme, že stavby v dětském koutku
jsou určeny pouze pro děti do 12 let. Na jejich
starší kamarády myslíme již nyní při plánova-
ném využití zámeckého parku. 

Ve spolupráci se školou připravujeme obno-
vu školního dvora a jeho nejbližšího okolí. Již
letos zde měla vzniknout malá „škola
v přírodě“ s posezením, tabulí a podobným dět-
ským koutkem, jak je vybudován na návsi.
Bohužel zejména nesolidností firem, které ne-
jsou schopny dostát svým závazkům, již
k realizaci v letošním roce pravděpodobně ne-
dojde. Celková částka uvolněná pro tyto práce
je 300 tis. Kč. Ve školní budově dojde ještě le-
tos k výměně stávajících tabulí a zvýšení jejich
počtu (školní družina).  

Závěrem tohoto „budovatelského“ úvodníku
zmíním ještě opravu prostor obecního úřadu,
kterou v průběhu května a června provedla
místní firma M. Hauser. Již delší dobu byly tyto
prostory nevyhovující, ale s rekonstrukcí jsme
čekali na dobu, až bude mít za sebou obec ně-

Stavby v letošním roce

které důležitější investice. Letos jsme tedy vy-
užili již zmíněné dotace firmy EDP a provedli
opravu za celkovou částku 490 tis. Kč.

Myslíme si, že celkově je obec na nastávající
období, kdy se bude „bojovat o evropské pení-
ze“ připravena dobře – máme dostatek projektů
připravených tak, aby se v Habrovanech stále
něco dělo a obec vypadala pěkně. Námatkou
bych snad jen zmínil připravené projekty na re-
konstrukci zámeckého parku, včetně obnovy
rybníka a rekonstrukce budov, dále již několi-
krát v minulosti připravovaný, ale stále odkláda-
ný projekt nové budovy OÚ, hasičské zbrojnice,
tělocvičny, sálu a ostatních technických prostor
na volném prostranství na návsi, projekt výstav-
by ČOV a dobudování kanalizace, vybudování
komunikace před novostavbami v bývalé
„Zouharově zahradě“, rekonstrukce komunika-
ce od hřbitova k parčíku před kostelem.

O tom, které z výše zmíněných projektů budou
realizovány, rozhodne samozřejmě naše úspěš-
nost nebo neúspěšnost při získání dotace. Tomu
projektu, který uspěje, pak dáme zelenou i při
rozdělení prostředků obecního rozpočtu, aby-
chom pokryli svoji poměrnou část nákladů, kte-
rou musí mít každý žadatel o dotaci zajištěnou.

Závěrem zmíním ještě jednu zkušenost
z poslední doby. V oboru stavebnictví dochází
v naší republice k velkému nárůstu prací
a zejména velké firmy jsou tak vytíženy na stav-
bách, které jsou svým objemem investic mno-
hem atraktivnější, než drobné stavby na obcích
s objemem investic do jednotek milionů.
Znamená to, že je nutné oslovit pro smysluplné
výběrové řízení minimálně 7 firem, protože se
stává pravidlem odmítnutí zhruba poloviny
oslovených firem. S nostalgií tak můžeme vzpo-
mínat na doby, kdy přicházely nabídky staveb-
ních firem na provedení libovolných prací.

Budování kanalizace v Habrovci

Budování kanalizace v Habrovci
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Iniciátorem vzniku tohoto spolku byl p.
Anton Pavlík z Habrovan. Přesto se první
setkání přátel historických vozidel odehrálo
v Olšanech – v neděli 25. června 2000
v „Hospodě u Červeného buku“, srazu se zú-
častnilo 5 strojů. Dohodly se však základní
organizační záležitosti a termíny následují-
cích setkání. Další, z důvodu nepřízně poča-
sí několikrát odložené setkání, proběhlo
v neděli 27. srpna 2000 opět v Olšanech
u rybníka, tentokrát již za účasti 15 strojů.

Od roku 2004 byly všechny aktivity pře-
neseny do Habrovan, kde se staly tradicí
a počet účastníků těchto srazů stále roste.
Každoročně se konají dva srazy, první z nich
je vždy v květnu s názvem „Otevírání šoupá-
tek“ a pak již následuje tradiční prázdninový
„Sraz přátel historických vozidel“. Součástí
těchto srazů není jen prohlídka strojů
a předávání zkušeností, ale také spousta sou-
těží, mezi které patří např. jízda pomalosti,
soutěž elegance a od roku 2002 také putovní
pohár „Zlomená řidítka“.

Abychom si dokázali představit rozsah
činnosti, přikládáme krátký přehled:
2001 27. 5. „Otevírání šoupátek“ Habro -

vany
19. 8. sraz za účasti 24 strojů, ozdo-
bou byla anglická motorka Triumph
500 z roku 1928
15. 12. „Zavírání šoupátek bez účasti
vozidel, v hospodě v Olšanech

2002 8. 5. „Otevírání šoupátek“ v Olša -
nech, účast 40 strojů
19. 8. sraz opět v Olšanech, nejstar-
ším strojem byl Indian Scot 600 (r.
1926), účast 30 strojů

2003 8. 5. „Otevírání šoupátek“, Olšany, 77
strojů
24. 8. sraz v Olšanech za účasti 44
strojů

2004 květen 2004, náves v Habrovanech,
nejhezčím strojem bylo Aero 500
(1930), 52 strojů.
22. 8. sraz v Habrovanech, 46 strojů

2005 8. 5. „Otevírání šoupátek“ v Habrova -
nech, chladné počasí, 57 strojů.
26. 8. sraz v Habrovanech, účast 67
strojů.

2006 8. 5. „Otevírání šoupátek“ v Habrova -
nech, za účasti tehdejšího ministra
dopravy Šimonovského 110 strojů
19. 8. sraz v Habrovanech, účast 62
strojů

2007 8. 5. „Otevírání šoupátek“ v Habro -
va nech za účasti konstruktéra Velo -
rexu p. Stránského – 86 účastníků.

2007 25. 8. tradiční Sraz HV v Habrova -
nech ozdobou byl ojedinělý exponát
(jediný kus) čtyřválcového moto-
cyklu Laurin a Klement r. v. 1905 –
69 účastníků.

Protože původně malá skupina strojů
a účastníků srazů se rozrostla na několik de-
sítek vozidel a širokou návštěvnost veřejnos-
ti, spolupracuje od roku 2004 spolek přátel
historických vozidel s OÚ Habrovany (spon-
zorování) a mysliveckým sdružením (zajiště-
ní občerstvení).

Loni v květnu se „Otevírání šoupátek“ zú-
častnilo i 12 motorek Harley-Davidson,
a také díky jim se počet účastníků vyšplhal
na zatím rekordních 110 účastníků. 

Základním heslem spolku přátel historic-
kých vozidel je:

Kdo není s námi, je sám.
Činnost se však neomezuje jen na pořádá-

ní přehlídek a srazů, ale členové spolku nav-
štěvují i okolní srazy, navštěvují burzy
s veteranistickou tematikou. Nezbývá než
popřát, aby bylo stále dost těch, kteří dove-
dou ocenit krásu strojů našich dědečků a také
kvalitní řemeslnou práci a zpracování všech
detailů historických vozidel, která i v dnešní
době mají stále svůj půvab.

Závěrem uvádíme seznam členů spolku
i s jejich funkcemi, jejichž názvy nám připo-

menou, že v činnosti tohoto spolku je také
veliký kus recese:
Anton PAVLÍK – zakladatel spolku, doživot-

ní presidento nafurto
Vladimír PALÍŠEK – generalo direktoro

a moderatoro nafurto
Břetislav JANDL – direktoro tombolo

a parkovato
Jiří PILÁT – direktoro organizatoro
Radoslav DVOŘÁČEK – čestný člen
Bronislav NEJTEK – managero organizatoro
Vít KRAUS – managero organizatoro

a direktoro soutěžo
Miroslav KOLEJKA – regulatoro dopravato
Emil PĚČEK – managero organizatoro

Nemojano
Karel VYMĚTAL – kamera video nafurto
Lenka CHROMÁ – mažoretano okraso or-

ganizatoro
Richard PUŠKAŠ – pravidelný účastník

srazů
František GRÄTZ – pravidelný účastník

srazů
Emil PĚČEK senior – pravidelný účastník

srazů.

Přátelé historických vozidel Habrovany
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Vážení rodiče a přátelé habrovanské ško-
ly, na sklonku prvního čtvrtletí školního
roku 2007/2008 je mojí milou povinností
vás informovat o tom, jak zatím tenhle škol-
ní rok prožíváme, a také o tom, co nás
v nejbližší době čeká a na co se těšíme.
Nejprve pár číselných údajů, ze kterých
mám velkou radost:

Letos navštěvuje školu 45 dětí, což je za
posledních 9 let rekordní počet.

Také se dost změnil poměr počtu dětí
z Habrovan a Olšan. Olšanských dětí přibý-
vá a nyní je stav Habrovany–Olšany 23:22.

Podle počtů žáků jsme letos rozdělili roč-
níky do dvou tříd ve spojení 1.+4.a 2.+3. 

Do školní družiny je zapsáno 25 dětí, což
je nejvyšší povolený počet. Ve školní jídelně
se stravuje 45 strávníků. 

Letos funguje ve škole 6 zájmových
kroužků, z toho 2 jsou ve spolupráci s DDM
Vyškov.

Dvakrát týdně se ve večerních hodinách
v tělocvičně školy cvičí – v pondělí aerobik
pod vedením paní J. Bučkové – a v úterý re-
laxační a zdravotní cvičení s paní M.
Rotkogelovou. Zatím je účast příjemně vy-
soká a cvičení se všem líbí.

Od konce srpna patříme mezi ty školy,
které mají svoje internetové stránky. Na ad-
rese http://skola.habrovany.cz najdete vše
o dění ve škole, aktuální postřehy
a fotografie, rozvrhy hodin, kontakty…

Od letošního roku jsme naše prvňáčky za-
čali vyučovat podle nového školního vzdělá-
vacího programu, který jsme si pod názvem
„Škola, která baví“, vytvořili sami sobě na
míru v souladu s celostátním rámcovým
vzdělávacím programem. Na tomhle progra-
mu jsem pracovala sama s paní učitelkou

I. Grycovou, které bych ještě touhle cestou
chtěla poděkovat za pracovitost, ochotu
a úsilí, se kterým mi pomáhala mimo svoji
pracovní dobu. Do školního vzdělávacího
procesu jsme se v září vrhli plni sil a nadšení
– jak učitelky, tak žáci – a bez delšího hraní
a zvykání jsme začali pilně pracovat. Práci
si nezapomínáme „ochucovat“ menšími
i většími akcemi, které osvěží „učení – mu-
čení“.

Mezi těmi akcemi, které jsou úspěšně za
námi, byly: Podzimní atletický trojboj,
Turnaj ve vybíjené, návštěva Divadla B.
Polívky…

V den Památky zesnulých jsme podnikli
vycházku na místní hřbitov, kde děti položi-
ly vlastnoručně vyrobené věnečky u hrobu
rodiny pana řídícího F. Bujárka.

Zcela nedávno, v noci z 8. na 9. listopadu,
přespali v tělocvičně školy žáci 1. a 2. roč-
níku v rámci akce „Berušky a Broučci nocu-
jí ve škole“ (viz foto dole na straně).

Akcí, které nás letos ještě čekají, je mno-
ho, mezi již tradičními nás čeká i pár novi-
nek. K těm hlavním patří návštěva
Hvězdárny a planetária v Brně, máme při-
pravený krátký předvánoční program
k rozsvícení vánočního stromu na návsi
i u zámku, chystáme vánoční dílničky,
Vánoční besídku pro rodiče s tradičním sva-
řáčkem, Den otevřených dveří, Jarní vynáše-
ní smrtky, Pyžamový den, Školní superstar,
týdenní pobyt na škole v přírodě tentokrát
na Drahanské vrchovině v Šubířově
a mnohé další. Termíny a bližší informace
budou sděleny obvyklým způsobem. Držte
nám, prosím, palce, aby nám naše plány vy-
šly alespoň tak jako loni. 

V závěru mi dovolte krátké ale důležité

Škola není jenom na učení
poděkování. Jelikož mám možnost se každý
týden setkávat se skupinou asi pětadvaceti
ředitelů školských zařízení a mám tedy
možnost srovnání, musím konstatovat, že
habrovanská škola, jako jedna z mála škol,
má dva důležité a hlavně dobře fungující
podpůrné body, a těmi jsou zřizovatel –
Obec Habrovany a rodiče žáků z Habrovan
a Olšan. Všem děkuji za důvěru a spolu -
práci.

Mgr. Vlasta Koudelková, ředitelka školy

Beru‰ky a Brouãci nocovali
v habrovanské ‰kole

V noci z 8. na 9. listopadu nás čekala ne-
obvyklá akce – spaní ve škole. Ne že by-
chom školu tak milovali, že bychom bez ní
nemohli být, ale byla naplánována akce, kte-
rá mezi námi posílí kamarádství, pomůže vy-
tvořit školní partu a pozvedne určitě sebevě-
domí leckterého prvňáčka, neboť pro některé
z nás to byla první noc mimo naši rodinu.

Akce vypukla ve čtvrtek o půl šesté večer.
Nejdříve jsme si v tělocvičně povídali, sou-
těžili a plnili úkoly na téma všelijakého hmy-
zu. Každý se snažil a sbíral puntíky na svoji
kartičku – berušku. Potom jsme se teple ob-
lékli a vyrazili na procházku přes večerní
Habrovany. Každý si nesl svoji lucerničku,
kterou jsme vyráběli už týden dopředu.
Cílem procházky bylo šťastné zvládnutí stez-
ky odvahy. Někteří z nás se docela báli, ně-
kdo uronil i slzičku, ale paní učitelka mu po-
mohla překonat strach tím, že ho vzala za
ruku a šli spolu.Všichni jsme byli stateční,
každý to zkusil a… přežil.

Po návratu z procházky následovala večeře
– měla být původně lehčí – ale všem venku
vyhládlo a také nás lákaly dobroty, které nám
maminky s sebou přichystaly. To byla hosti-
na! Hodovalo se v jídelně docela dlouho.

Potom jsme se zakuklili do svého spacáku
v tělocvičně, poslouchali jsme pohádku a za
chvíli jsme už všichni spokojeně oddychovali.

Ráno jsme posnídali buchty a moučníky,
které přichystaly maminky. O napečení sva-
činkových koláčů se postaraly starší spolu-
žačky v kroužku ručních prací. Všem se nám
dělaly boule za ušima, jak nám chutnalo.
Ještě jsme poklidili tělocvičnu a šli jsme se
učit. Dopoledne jsme ve výtvarné výchově
malovali na kameny – broučky – co jiného. 

Za všechny splněné úkoly jsme dostali od-
měnu – sladkosti a diplom na památku.
V pátek po obědě jsme se už těšili domů na
to,jak budeme vyprávět svoje zážitky.

Je bezva, že škola není jenom na učení…
holky a kluci alias

Berušky a Broučci z 1.a 2. třídyDěti nocují v tělocvičně
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Fotbalová sezona skončila
Po skončení podzimní části sezony je naše

fotbalové mužstvo na dvanáctém místě tabul-
ky s pasívním skore v poměru 12:23 a ziskem
8 bodů. Z třinácti odehraných zápasů zvítězi-
li fotbalisté jen ve dvou, dvakrát remizovali
a ostatní utkání skončila porážkou. Doufejme,
že po zimní přestávce se výkony našeho muž-
stva zlepší a v jarní části sezony se posunou
v tabulce směrem nahoru.

Příjemnou událostí je založení smíšené pří-
pravky, kterou tvoří žáci ve věku od 6 do 10
let – přihlásilo se 17 mladých fotbalistů.
Trenérem je Jiří Souček. Na jejich hodnocení
je zatím příliš brzy. Hráči se zatím seznamu-

Různé
• v˘mûna obãansk˘ch a fiidiãsk˘ch prÛkazÛ.

Koncem leto‰ního roku konãí platnost tûchto dokladÛ:
Obãanské prÛkazy vzor 93 (vydané do 31. 12. 1998)
Obãanské prÛkazy vzor 94 (vydané do 31. 12. 1998)

Pro v‰echny obãany narozené pfied rokem
1936 platí jak˘koliv obãansk˘ prÛkaz je‰tû do
konce roku 2008.
¤idiãské prÛkazy vydané od 1. 7. 1964 do 31. 12. 1993

• v lednu 2008 budou pfiidány kontejnery na papír
a PET láhve

• venãení psÛ. Je nám trapné psát stále dokola
o tom, Ïe jsme na vesnici, kde se známe a mohli by-
chom k sobû mít vût‰í ohled. Îádáme v‰echny, ktefií
svoje psy vodí po vesnici a dopfiávají jim moÏnost pro-
cházky, aby si po nich uklidili. Ve mûstech jsou uÏ vidût
majitelé, ktefií po svém psovi uklízí. DokáÏete to také?

• pfiipravujeme oslavy v˘roãí 110 let ‰koly
v Habrovanech. Ve spolupráci s okresním archivem ve
Slavkovû pfiipravujeme vydání publikace o ‰kolství
v Habrovanech. Prosíme v‰echny, ktefií máte doma li-
bovolné materiály, abyste je poskytli OÚ. Dûkujeme.

• opût jsme vydali nové pohlednice, jedna z nich je
vánoãní a novoroãní. Zakoupit si je mÛÏete na OÚ
a prodejnách v Habrovanech.

• na Pfiíhonech a Koãovû byly umístûny nádoby
s posypov˘m materiálem. Je to písek smíchan˘ se solí
pro pfiípady náledí a ujetého snûhu.

• také chceme touto cestou podûkovat firmû âesko-
moravsk˘ ‰tûrk a. s. za dlouhodobou spolupráci pfii v˘-
stavbû v obci. PfiestoÏe je úklid komunikací záleÏitostí
správy silnic, pfiípadnû by se na ní mûli podílet doprav-
ci, ktefií nejsou schopni svoje náklady zajistit proti pa-
dání, pomáhá nám pravidelnû firma i s jarním úklidem
komunikací.

• poplatek za svoz komunálního odpadu pro rok
2008 byl stanoven podle skuteãn˘ch nákladÛ loÀského
roku na 400 Kã na osobu pro trvale bydlící a na 400 Kã
na nemovitost pro chalupáfie.

Ve výčtu sportovních aktivit
v Habrovanech je na prvním místě
vždy uváděno fotbalové mužstvo.
S ohledem na výsledky je však neprá-
vem opomíjený šachový oddíl, který
se v letošním roce mnoha soutěží nejen zú-
častnil, ale byl také tradičně pořadatelem ně-
kolika turnajů. 

Okresní přebor družstev, skupina A
okresu Vyškov – soutěž probíhala v obdo bí
říjen 2006 – duben 2007 za účasti 6 družstev,
turnaj je dvoukolový. Naše družstvo již potře-
tí za sebou v tomto turnaji zvítězilo, ale přesto
se postupu do krajského kola muselo vzdát.
Nároky – nejen finanční, jsou ve vyšší soutěži
mimořádně náročné vzhledem k tomu, že ab-
solutní většinu družstva tvoří tělesně postižení
šachisté. 

11. listopadu letošního roku tedy zahajuje
další sezonu opět v okresním přeboru okresu
Vyškov.

Mistrovství ČR TP družstev – pořadate-
lem tohoto turnaje byl habrovanský oddíl.
Turnaj proběhl v termínu 7.–13. 7. 2007
v Hodoníně u Kunštátu za účasti 6 čtyřčlen-
ných družstev. Pořadí bylo následující –
Hrabyně, Frenštát, Kladno, Habrovany, Praha,
Habrovany B.

Přebor AMD ČR jednotlivci – pořadate-
lem byl také habrovanský oddíl, dějištěm byl
opět Hodonín u Kunštátu ve dnech 11.–18. 8.
2007. Zúčastnilo se 12 šachistů, vítězem se
stal Jiří Šandera z Habrovan, na třetím místě
skončil další habrovanský šachista Vojtěch
Drápal.

Memoriál Václava Krejčího TP s mezi -

Hody 2007
Po devíti dlouhých letech se naše obec opět dočkala krojovaných hodů. Díky aktivitě

našich žen jsme tedy opět mohli obdivovat krásu krojů v průvodu po vesnici a na večer-
ní hodové zábavě. V bohatém průvodu jsme mohli vidět celkem 24 krojovaných stárek,
se kterými šlo v průvodě asi 20 malých dětí. Chtěli bychom tím veřejně poděkovat všem,
kteří s přípravou hodů pomáhali – hlavně však stárkám, které věnovaly mnoho svého
času. Rádi bychom, kdyby letošní hody nezůstaly ojedinělé, ale navázaly tak na
v dřívějších dobách pravidelně pořádaný kulturní svátek. Ještě jednou tedy – DÍKY.

Kultura
Zde mám opět dluh v informacích

o kulturních akcích letošního léta. O většině
z nich jste se dozvídali buď prostřednictvím
místního rozhlasu nebo plakátů. Pro rok 2008
se pokusíme hned na začátku roku sestavit kul-
turní kalendář pro Habrovany. Proto také pro-
sím všechny organizace a jednotlivce, kteří
mají v úmyslu uspořádat libovolné vystoupení
nebo akci, aby ji nahlásili na OÚ.

Do konce roku 2007 ještě proběhnou tyto
akce:
2. 12. bude první oficiální rozsvícení vánoční-

ho stromu na návsi (vystoupení školních
dětí, občerstvení a překvapení)

26. 12. pořádá myslivecké sdružení Štěpán-
skou zábavu

Pro rok 2008 jsou jisté zatím tyto termíny:
20. 1. přivítáme mezi nás děti narozené v roce

2007
2. 2. pořádá Sbor dobrovolných hasičů

Habrovany ostatkovou zábavu
3. 2. dětský karneval
9. 3. Slivoviciáda (kdysi také „Valentýnské

rozjímání“).

Šachový oddíl Habrovany
národní účastí – pořádáním tohoto
turnaje byla pověřena AMD ČR Praha,
přijelo 30 účastníků, Jiří Šandera se
umístil na 6. a Vojtěch Drápal na
8. místě.

Mistrovství ČR TP jednotlivci – turnaj
proběhl ve dnech 16.–23. 9. 2007 v Jese níku-
Dětřichovicích za účasti asi 50 šachistů.
Habrovany reprezentovali Leoš Spáčil
(18. místo), Stanislav Kučera (19. místo)
a Zdeněk Baldík (32. místo).

Přebor JM TP jednotlivci – pořadatelem byl
habrovanský oddíl, soutěž se konala 18. až 21. 10.
2007 v Březejci u Velkého Meziříčí. Přijelo 12 ša-
chistů, Jiří Šandera se umístil na 3. místě
a Vojtěch Drápal na 8. místě. Součástí těchto pře-
borů byl Memoriál Ivo Horníčka – soutěž pro
těžce TP, Jiří Šandera skončil na 2. místě.

Sportovní činnost jako již tradičně byla
v letošním roce bohatá, přestože pro TP ša-
chisty není situace jednoduchá. S ohledem na
omezené možnosti dopravy musí platit dopra-
vu svým soupeřům do Habrovan, dále přispí-
vají právě na soutěže a turnaje. Roční rozpočet
na činnost klubu se pohybuje okolo 180 tis.
Kč. Z těchto důvodů si vás také šachové druž-
stvo dovoluje požádat o případný sponzorský
dar nebo příspěvek na činnost. Podrobnosti
vám ochotně sdělí Jiří Šandera nebo Zdeněk
Baldík.

Pro ty z vás, kteří by se rádi podívali na ša-
chové utkání nabízíme pozvání do prostor
zámku – informace o termínech zápasů budou
zveřejněny na vývěsce před OÚ.

AMD ČR = Asociace Muskulárních
Dystrofiků v ČR.

jí se základy kopané a jejími pravidly, sezna-
mují se s atmosferou zápasů a turnajů. Přesto
jejich podzimní výkony ve skupině A nebyly
vůbec špatné.

Do okresní soutěže dorostu ve skupině A je
letos přihlášeno také družstvo dorostenců,
které má zaregistrováno 20 hráčů. O jejich
trénink se stará David Vašína. Dorostenecké
mužstvo bylo založeno i s hráči, kteří ještě
nedosáhli dorosteneckého věku, proto jsou
jejich výkony spíše nadějí pro budoucnost.
Zatím jsou po podzimní části sezony a osm
odehraných zápasech na posledním místě ta-
bulky.


